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Skolebestyrelsens møder på Gåsetårnskolen 

Referat 

Dato/tid:  
mandag d.19.april, 2021 
18.30-20.00 
Afdeling/lokale:  
Virtuelt i Teams 

Deltagere:  
Kenneth, Jane, Rikke, Dorthe, Mette, Signe, Jakob, Lasse, Kristian, Tine P., Bjørn,  
 

Afbud/fraværende: Asmus (9.b), Liv (5.g), Alexander (6.d), Josefine (6.a), Maj (6.j) Tine K og Line  

Referent: Tine P 

 

Tid Emner Indhold uddybende + 
(orientering/drøftelse/beslutning) 

Beslutningsreferat 

18.30-18.35 Godkendelse af dagsordenen Beslutning Godkendt 

 Elevråd 
 
Punktet udgår 

Orientering Elevråd på Marienberg arbejder med: 
Elevråd på Kastrup arbejder med: 
Elevråd på Ørslev arbejder med: 
Elevråd på Iselinge indskoling/mellemtrin 
arbejder med: 
Elevråd på Iselinge udskoling arbejder 
med: 
 

18.35-19.00 eSport Ved Lasse Poulsen Orientering ved Lasse om Esport i skolen, 
som starter på Gåsetårnskolen næste 
skoleår. 

19.05-19.15 Væksthusene på skolen Kort orientering om strukturen fra 1. august 2021, 
ved Bjørn  

Der bliver til næste skoleår 1 væksthus i 
indskolingen, 1 på mellemtrinnet og 2 i 
udskolingen, samt 2 væksthuse i Ørslev. Vi 
får dermed bedre mulighed for at 
inkludere flere elever, så de kan 
undervises lokalt. 

19.15-19.25 Skolefoto Skal vi forsætte som vi gøre nu, eller have en ny 
forhandler eller helt stoppe? 

Vi fortsætter som nu. Der indhentes to 
tilbud fra andre leverandører, som 
rundsendes på mail. 
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19.25-19.35 Orientering fra formanden Årsberetning – som tekst. (Udsendes på Aula).  
Orientering om møde med Borgmesteren.  
 

Formanden laver et oplæg til årsberetning. 
Der har været afholdt et møde mellem 
skolebestyrelserne og borgmesteren efter 
kommunikationen da skolernes 
overførselsmulighed blev ændret. God 
mulighed for fremadrettet at danne 
netværk med de øvrige skolebestyrelser. 
Skolebestyrelsen fremsender en skrivelse 
til forvaltningen med et ønske om at 
dialogmøderne mellem BUF-udvalget og 
skolebestyrelserne genoptages – evt. 
virtuelt. Drøftelse af udgifter pr. elev til 
skoleområdet. Drøftelse af de gode 
løsninger for eleverne med de resurser vi 
har til rådighed og hvordan vi får 
synliggjort det. 

19.35-19.40 Orientering fra skolelederen Kick off på forældresamarbejdet, den 9. august.  
Se bilag. (Gro E. Lund).  
Fagudvalg – vi forsætter et år mere med 
samarbejdet med videnscenter for læsning. 
(Skrivning og læsning i alle fag).  
Og naturligvis med et særligt fokus på dansk og 
matematik og med dysleksi. (Efter den nye 
handleplan for Vordingborg).  
Se bilag.  
 

Fokus på forældresamarbejdet fortsætter 
næste skoleår. Kick-off d.9. august med 
Gro E. Lund. 
Samarbejdet med Videnscenter for 
læsning fortsætter næste skoleår. 
Handleplan for dysleksi godkendt i BUF. 
Intern forflyttelsesrunde er afsluttet. Der 
er 4 stillinger slået op. 
Fravær – fint. 
Økonomi – fint. 

19.40-19.45 Evt.  Skal vi finde en ny dato til temadrøftelsen? 
Trafik på parkeringspladsen vedr. 
testcenter? Opleves ikke som et problem. 

19.45-19.50 Godkendelse af referat 
19.04.21 

Beslutning Godkendt 

 Nye punkter til næste møde:   Temadrøftelse – hvornår? 
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DATOER 

Ordinære mødedatoer 2020/21 Arrangementer 2020/21 

 Mandag d.24. august. OK 

 Mandag d.21. september. OK 

 Onsdag d.28. oktober. OK 

 Torsdag d.19. november. OK 

 Mandag d. 7. december. OK 

 Tirsdag d.19. januar. OK 

 Onsdag d.10. februar. OK 

 Onsdag d.17. marts. OK 

 Mandag d.19. april 

 Tirsdag d.18. maj 

 Onsdag d.16. juni 

 Kurser 

 Årsberetning - d.17. marts kl. 19.00 - Aflyst 

 Temadrøftelse lørdag d.30. januar 8-14 - Aflyst 

 

Kommende punkter: 

 Revidering af principper: Skolehjemsamarbejde, Kommunikation, Kost, Idræt/badning, Klassedannelse, fælles forældrearrangementer på 

afdelingerne/faserne 

 Værdiregelsæt/ordensregler 

 Ønsker til ændring af styrelsesvedtægten. (Måske).  

 Brobygningsprincip 

 Skolens muligheder for at kommunikere på digitale medier. 

 Det gode forældremøde  

 

 

 


